



COLLECTION

NAJEM

Esthétique orientale et invitation au voyage. Comme une invitation au voyage, la collection Najem emprunte tous les codes du luxe oriental. Finitions travaillées et cristaux taillés, les éléments de la série Najem nous transportent dans les contes des mille et une nuits. Déclinée pour le lavabo, la douche et la baignoire avec une ligne d'accessoires coordonnés, cette série est disponible dans un large choix de finitions, parmi lesquelles le chrome, l'or, l'or pâle, le nickel, l'argent rhodié ou encore l'or rose.

Oriental aesthetics and a voyage of discovery. Like a voyage of discovery, the Najem collection uses all the codes of oriental luxury. Sophisticated finishes and cut crystals, the elements of the Najem series transports you to the tales of the Arabian Nights. Available for basins, showers and baths, with a coordinated accessories line, this series is available in a wide choice of finishes, including chrome, gold, soft gold, nickel, rhodium silver and rose gold.



Ref. E53.151

Mélangeur de lavabo 3 trous
Rim mounted 3-hole basin mixer



Ref. E53.538AC

Porte-papier rouleau
Wall mounted WC paper holder



Ref.E53.504N

Anneau porte-serviette
Single towel ring